
کشور در معرض حمله سایبری است
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
امسال فرش قرمز نداریم؛ جشنواره باید با سبک ایرانی اسلامی هماهنگ باشد| ممکن است مسائل اجتماعی یا شخصی در

تصمیم هنرمندانی که نمیخواهند در جشنوارهی فیلم فجر حاضر باشند دخیل باشد.

مجتبی امینی، دبیر جشنواره فیلم فجر عنوان کرد؛ 

مجتبی امینی، دبیر جشنواره فیلم فجر در یک نشست خبری درباره هنرمندانی که نمیخواهند در جشنوارهی فیلم فجر حاضر
باشند گفت:

متولی تصمیمگیری برای یک اثر تهیهکننده است و او برای حضور در فستیوال و اکران آن تصمیم میگیرد. برخی همراه هستند
با تهیهکننده و برخی هم خیر. ممکن است مسائل اجتماعی دخیل باشد یا شخصی ولی حاشیهها تاثیری در بستر عدالت خواهی
نمایش ندارد و ملاک ما نظر تهیهکننده است. سعی میکنیم بستر آرامی برای فیلم برقرار کنیم تا بعد در داوری ارزیابی شوند.

اختیاری برای تنبیه یا تشویق نداریم. ما براساس پروتکلها یک فستیوال را برگزار میکنیم بنابراین آنچه در این مدت مطرح
شده جنگ تیترهاست. رسانههای آن سوی آب مسایل این چند وقت اخیر را با دوز بیشتری پیگیری کردند و جنگ رسانه ای آنها

در صدد آسیب زدن به بخش بینالملل بود اما التهابات اخیر تاثیر و خدشهای در این دوستیها ندارد. در حال حاضر هم از حضور
همه استقبال میکنیم. باید دست به دست هم بدهیم تا حال همه خوب شود و هر کسی به اندازه توان خودش برای امید بخشی

و آگاهی بخشی باید تلاش کند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او گفت:

مشکلات و التهاب های اخیر روند تولید آثار را با تاخیر روبرو کرد ولی آثاری که به دبیرخانه رسید نسبت به سالهای گذشته
قابل توجه بود و امسال مخاطبان با گرافیک ویژهای از سینمای ایران روبرو میشوند. سالها آثار در تک لوکیشن و شهری بود

ولی امسال خط تولیدی شکل گرفته است که تنوع ژانری آن مخاطب را راضی میکند و بسته خوبی برای اکران سال بعد
خواهیم داشت. خانواده سینما پس از سختی هایی که از دوران کرونا داشت با این فیلمها خستگیاش به در خواهد شد. این

فیلمها نشان دهنده روح جدیدی است که به سینما وارد شده است. ۵۸۸ فیلم خارجی نیز متقاضی حضور در جشنواره بودند که
هیئت مشاور ۲۶ اثر را از ۲۵ کشور انتخاب کرد که برخی برای اولین بار در منطقه اکران میشوند.

امینی در پاسخ یکی از خبرنگاران به احتمال قاچاق فیلمها و حفاظت از آثار جشنواره گفت:
در حوزه آی تی تمهیداتی درنظر گرفته شده است ولی بالاخره کشور در معرض حمله سایبری است. ان شاءالله اتفاقی

نمیافتد و شرمنده نخواهیم شد.

مجتبی امینی درباره فرش قرمز جشنواره گفت:

جشنواره باید با سبک ایرانی اسلامی هماهنگ باشد و نباید با دست فرمان کشورها و فرهنگ غربی کار کنیم البته فرهنگ هر
کشور محترم است ولی بنای ما بر این بوده که در چهارچوب فرهنگ ایرانی اسلامی قدم برداریم.

امینی اظهار داشت:
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تمام دوستان اپوزیسیون ما که الان خارج از کشور هستند در دوره های مختلف جشنواره حضور داشتند و کسی نمیتواند
بگوید که در هیچ کدام از این ۴۰ دوره در جشنواره نبوده است. آنهایی که الان هم در این ۲۴ فیلم هستند از بدنه سینمای ایران

هستند و ما لفظی به نام خودی و غیرخودی نداریم. ما از کره دیگری هنرمند نیاوردهایم و همه هنرمندان اینجا هستند.

دبیر جشنواره فیلم فجر تاکید کرد که فشارهای رسانهای خارجی هیچ تاثیری روی ما نداشته و با اقتدار پیش میرویم تا فصل
جدیدی را برای سینمای ایران رقم بزنیم.

[1] سینمابرچسب ها: 
[2] اعتراض
[3] انقلاب
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